
Kadernota 2018 
 
Voorzitter,  
 
Tijdens de behandeling van het college uitvoeringsprogramma in 2014 complimenteerde ik het 
college met haar ambitieuze plannen. “Gewoon doen” werd het devies en dat hebben we gezien.  
Ook sprak ik toen mijn waardering uit voor het feit dat de VVD identiteit goed zichtbaar was in het 
CUP en dat veel van onze ideeën hierin terugkwamen.  
 
Dat 3 jaar na dato zoveel van deze plannen ook daadwerkelijk zijn uitgevoerd maakt ons trots 
voorzitter. Natuurlijk is per plan of idee het stadium waarin het zich bevindt verschillend, maar of het 
plan nou “door de raad”, in uitvoering is of zojuist is afgerond, hier mogen wij als raad en als fractie 
trots op zijn. We hebben in de afgelopen jaren stappen gezet om Sliedrecht mooier, … en levendiger 
te maken. Eigenlijk zou ik gewoon een opsomming kunnen maken van het CUP overzicht in de 
Kadernota, want daar zie ik maar weinig zaken die niet zijn uitgevoerd.  
Een greep uit de prestaties van de afgelopen jaren: 

- We kregen een nieuw evenementenbeleid waardoor nieuwe initiatieven werden ontplooid 
en de kermis terug kwam in de dorpskern.  

- Het Baggerfestival werd eindelijk nieuw leven in geblazen, waardoor ik komend weekend 
samen met vele dorpsgenoten en mensen van daarbuiten een biertje kan drinken en kan 
genieten van dit geweldige evenement.  

- Het subsidiebeleid werd gemoderniseerd.  
- De lobby voor verbreding van de A15 wierp haar vruchten af en de plannen werden 

getekend, helaas zullen de resultaten pas over een aantal jaren zichtbaar en merkbaar zijn.  
- Er kwam een duidelijke visie op onze mooie Sliedrechtse dijk.  
- We voerden een langlopende discussie over de vermindering van de regeldruk. Helaas werd 

het hoge ambitieniveau van het college door de raad naar beneden bijgesteld in de nieuwe 
APV. Onderzoek onder inwoners, horecabezoekers en –ondernemers heeft uitgewezen dat 
het vrijgeven van horecatijden nog steeds een uitstekend plan is.  

 
Toen dit college aantrad had het ook een duidelijke missie. De grote projecten lostrekken en 
Sliedrecht verlossen van een aantal langlopende dossiers en rotte kiezen in het straatbeeld van ons 
dorp. De turbo werd aangezet om deze projecten in een stroomversnelling te zetten.  

- Baanhoek-West wordt langzaam maar zeker ook een complete woonwijk.  
- Na de zomer wordt Sporthal “De Basis” in Benedenveer in gebruik genomen en beschikt 

Sliedrecht over een multifunctionele, hypermoderne sportaccommodatie.  
- De staatsliedenbuurt krijgt door renovatie en nieuwbouw een sterke verbetering in het 

woongenot en een kwaliteitsimpuls voor Sliedrecht en wordt zo één van de meest gewilde 
wijken van de toekomst.   

- Plannen voor Locatie Lanser en het Winklerplein zijn rond en wachten op uitvoering.  
- Last but not least.. een week geleden stemde deze raad in met de ontwikkeling van het 

Recreatief Knooppunt. Recreatieve aanwinst voor onze inwoners, een nieuw sportcomplex 
voor de voetbalvereniging en economische groeimogelijkheden voor Sliedrecht.  

 
Alleen de voorgang van het watertorenterrein valt ons een beetje tegen. We zijn ons ervan bewust 
dat de gemaakte afspraken zorgen voor een complexe situatie, maar de VVD fractie had verwacht 
dat er op dit dossier toch meer voortgang zou worden geboekt. Maar goed, dat kan nog komen in de 
komende 9 maanden.   
 
En natuurlijk was dit alles niet mogelijk zonder een aantrekkende economie, dat als vliegwiel 
functioneerde en Sliedrecht mede de benodigde financiële middelen verschafte die nodig waren om 



aan de slag te gaan. Er is in de afgelopen jaren veel vergaderd, zijn er plannen gemaakt, gewikt & 
gewogen en worden nu de resultaten langzaam maar zeker zichtbaar in ons dorp.  
Kortom voorzitter, er is jaren gezaaid, maar nu is het oogstjaar voor het college aangebroken! 
 
Daarnaast zijn er nog wel een aantal zaken waarvoor de VVD aandacht wil vragen: 
 
Ambtelijke organisatie 
Er is in de afgelopen periode veel gesproken over de ontwikkeling van de ambtelijke organisatie. 
Hierover is in de debatten over de ontwikkelplannen het nodige gezegd en daarom zal ik niet in 
herhaling treden. Maar de VVD fractie had wel verwacht dat de ontwikkeling zich harder zou 
inzetten, dat de resultaten sneller zichtbaar werden en de rendementen hoger zouden zijn. Daarom 
roep ik het college op de restant van deze periode nog te gebruiken om “alles eruit te halen wat erin 
zit” en zich volledig te focussen op deze ontwikkeling, zodat het nieuwe college bij aantreden 
beschikt over een toekomstbestendig ambtenarenapparaat.  
 
Mobiliteit 
Mobiliteit van, naar en binnen Sliedrecht blijft voor de VVD een zorgenkindje. Weliswaar hebben we 
een besluit genomen om op korte termijn wat reparatiewerkzaamheden te plegen aan onze 
infrastructuur, de visie op een toekomstbestendige mobiliteit moet nog op tafel komen. Natuurlijk 
hebben we een doorbraak geforceerd op de A15 en wij tellen de dagen af tot dit wordt gerealiseerd. 
Maar mobiliteit is en blijft voor onze inwoners, werkenden en ondernemers van cruciaal belang voor 
het leef- en ondernemersklimaat van Sliedrecht. Laten we ook daar de komende jaren extra 
aandacht voor hebben.  
 
Wonen 
Wil de Drechtsteden en Sliedrecht deze regio nou een keer echt op de kaart zetten. Dan wordt het 
tijd om hier de focus op te leggen. De woningopgave van 9.000 woningen in de Drechtsteden, 
waarvan 1.500 in Sliedrecht zou als een katalysator kunnen werken om deze regio echt top te maken 
en dan bedoel ik niet alleen op maritiem vlak. Dat betekent dat er in zowel de Drechtraad als de 
Sliedrechtse raad in de nabij toekomst eens een goede discussie zal moeten worden gevoerd over 
het ambitie niveau van de regio en dus van Sliedrecht. En met betrekking tot de invulling van die 
1.500 woningen stelt de VVD voor te kijken naar landelijke wonen: grote kavels, laagbouw, met veel 
groen en water.  
 
Het ziekenhuis heeft aangegeven op zoek te zijn naar een nieuwe locatie binnen Sliedrecht. Dat 
betekent dat er een geweldige A-locatie beschikbaar komt. De VVD vindt dat deze locatie in de 
toekomst bestemt moet worden voor wonen.  
 
Economie 
Zoals eerder gezegd hebben we vorige week een belangrijke beslissing genomen voor de 
economische toekomst van Sliedrecht. Weliswaar wordt er met de realisatie van het Recreatief 
Knooppunt een inpuls gegeven aan recreatie en sport, maar zorgt er ook voor dat Sliedrecht 
economisch niet op slot wordt gezet. Door het omklappen van de voetbal wordt er een mooi stuk 
grond, strategisch gelegen aan de A15 vrijgespeeld voor bedrijven. Deze toekomstige bedrijven 
zorgen weer voor werkgelegenheid. Daarnaast moeten we niet vergeten dat er met de komst van 
Green Point en Burger King al stappen worden gezet. De driehoek, de Nijverwaard en Stationspark 2 
bieden ons verder nog mogelijkheden om bedrijvigheid naar Sliedrecht te halen. Iets wat volgens de 
VVD een absolute topprioriteit moet zijn binnen het college.  
 
Tot slot voorzitter, dankt de VVD fractie het voltallige college voor haar inzet, harde werken en 
doorzettingsvermogen de afgelopen periode. Zonder jullie eensgezindheid was er niet zoveel 
gerealiseerd de afgelopen periode. Wij rekenen erop dat jullie de komende maanden nog met 



eenzelfde inzet door zullen gaan. Daarnaast danken wij ook onze collega raadsleden en partijen voor 
de wil om iets moois te maken van Sliedrecht.   
 
Dank u wel.  
 


